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CAPACITES POTENTIELLES DE CHARGE DEMOGRAPHIQUE / /
(DENSITES MOYENNES)

NIVEAUX ELEVES D’INTRANTS

Préparé pour le Fonds des Nations Unies pour les activités en matiére de population (FNUAP) par I'Organisa-
tion des Nations Unies pour I'alimentation et 'agriculture (FAQO), en coopération avec I'Institut international

pour |'analyse des systemes appliqués (IIASA).

10 REFERENCE BIBLIOGRAPHIQUE
FAO/FNUAP - Ressources en terres pour les populations futures, Rome, 1980.
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Les appellations employées dans cette publication et la présentation des données qui y figurent n’impliquent de WY AT T e ! 14°
la part du FNUAP, de la FAO et de 'l ASA aucune prise de position quant au statut juridique des pays, terri- | LIRRARLE LN -\ e | CASTRIE
toires, villes ou zones, ou de leurs autorités, ni quant au tracé de leurs frontieres ou limites. SRR\ e

5° - CENTRAL AMERICA

POTENTIAL POPULATION SUPPORTING CAPACITIES
(AVERAGE DENSITIES)

HIGH LEVELS OF INPUTS

Prepared for the United Nations Fund for Population Activities (UNFPA) by the Food and Agriculture
6° || Organization of the United Nations (FAQO), in cooperation with the International Institute for Applied Systems
Analysis (IIASA).
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FAO/UNFPA - Land Resources for Populations of the Future, Rome, 1980.

/ The designations employed and the presentation of material in this publication do not imply the expression of
any opinion whatsoever on the part of UNFPA, FAO and IIASA concerning the legal status of any country, / /
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territory, city or area or of its authorities, or concerning the delimitation of its frontiers or boundaries.
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